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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„ Mikor kezdődik el a Szolnok és Besenyszög közötti 3225 . számú út felújítása? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt héten tartottak lakossági fórumot a Jász-Nagykun-Szolnok megyei Besenyszö g
lakosai, ahol arra kérdésre keresték a választ, hogy mikor újulhat meg a települést a
megyeszékhellyel összekötő 3225 . számú utat . Az út talán a megye legrosszabb állapotú útja ,
amelyen teljes felújítás közel 50 éve nem volt . Az út alapja annyira tönkrement, hogy so k
helyen már az út helyett az alatta lév ő föld sejlik fel a szétszakadt felületen .

A fórumon több lakossági kérdésre is csak annyi válasz érkezett, hogy az út felújítása má r
tervben van. Azonban senki, sem a térség országgyűlési képviselője, sem a Magyar Közút
képviselője sem mondott biztos (belátható) időpontot a felújítással kapcsolatosan .

A Magyar Közút képvisel őjének elmondása arra is következtetni enged, hogy az érintet t
szakasz megépülése az M4-es út további építésétő l is függ, ami azért lehet gond, mert a
megyei fejlesztési biztos tájékoztatása szerint az M4 építésével kapcsolatosan még a korább i
kivitelezővel való elszámolásnál tartanak, és még meg sem tudott indulni az építé s
folytatásának pályáztatása .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

- Mely, konkrét időpontban, indulhat el a Besenyszöget és Szolnokot összeköt ő
3225. számú út felújítása ?

Dr. Lukács László György
országgyű lési képvisel ő



- Mennyibe kerül az érintett szakasz megújítása ?

- Mely forrásokból újulhat meg a 3225. sz út Besenyszög- Szolnok közötti szakasz a

- Függ —e az út felújításának megkezdése az M4-es út készültségét ő l, a beruházá s
folytatásától?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . november 22 .

Tisztelettel,

Dr. Lukcs László György
Jobbik
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